
PROTOKÓŁ Nr VIII/2015 

VIII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 24 kwietnia 2015 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00 

- 14
15

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecna: Renata Mikusek. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Waldemar Chochowski - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad wraz z projektami uchwał. Następnie zaproponował autopoprawkę poprzez 

dodanie punktów w sprawach: 8e) wyrażenia zgody na wykonanie prawa pierwokupu 

wieczystego użytkowania działki położonej w Dęblinie przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków; 

8f) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu działki nr 858/4 położonej w Dęblinie, 

obręb geodezyjny 5 Mierzwiączka i 8g) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta Dęblin.  

Rada 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła porządek obrad VIII sesji, wraz z autopoprawką, 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za 2014 r. oraz 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2014. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej - Miasto Dęblin 2014 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

za rok 2014. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) likwidacji Szkoły Podstawowej im. Wojska Polskiego w Stawach; 

b) uchwalenia Strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2015 – 2022 dla 

miasta Dęblin; 

c) przyjęcia Raportu z realizacji programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin za lata 

2013 – 2014; 

d) pozbawienia statusu pomnika przyrody; 

e) wyrażenia zgody na wykonanie prawa pierwokupu wieczystego użytkowania działki 

położonej w Dęblinie przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków; 

f) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu działki nr 858/4 położonej w Dęblinie, 

obręb geodezyjny 5 Mierzwiączka; 

g) zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Dęblin. 

9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
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10. Zatwierdzenie protokołów z VI i VII (I nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 

Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami: 

 29 marca – uczestniczyłem w kiermaszu wielkanocnym. 

 31 marca – odbyła się sesja nadzwyczajna w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

pobierającego inkaso na targowisku przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków, inkasent zmieni się 

od 30 kwietnia br., będzie nim Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej. 

 2 kwietnia – w Spotkaniu Wielkanocnym w 4. Skrzydle Lotnictwa Szkolnego i Wyższej 

Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk 

Wiejak. 

 8 kwietnia – uczestniczyłem w wernisażu Anety Niedźwiedzkiej, który odbył się w Miejskim 

Domu Kultury. 

 14 kwietnia – została odsłonięta tablica pamiątkowa z okazji jubileuszu 90-lecia Szkoły Orląt. 

Tablica umieszczona jest na budynku Wydziału Lotnictwa Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił 

Powietrznych. 

 14 kwietnia – odbyło się Zebranie Mieszkańców Osiedla Lotnisko. Nowym Przewodniczącym 

Zarządu Osiedla został pan Piotr Badaj. 

 15 kwietnia - w uroczystościach z okazji „Święta Sapera” uczestniczył Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta - Andrzej Banaś. 

 16 kwietnia – brałem udział w spotkaniu z pisarką Hanną Cygler, które odbyło się w Miejskiej 

Bibliotece Publicznej Filia Wiślana. 

 16 kwietnia – odbyło się Zebranie Mieszkańców Osiedla Wiślana. Nowym Przewodniczącym 

Zarządu Osiedla został pan Andrzej Kurowski. 

 17 kwietnia – uczestniczyłem w IV Forum Kobiet, które odbywało się w sali Kina Błękit 

Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych. 

 18 kwietnia – brałem udział w Zebranie Mieszkańców Osiedla Jagiellońskie. 

Przewodniczącym Zarządu Osiedla ponownie został wybrany pan Robert Wnuk. 

 21 kwietnia – odbyło się posiedzenie wyjazdowe Komisji Gospodarki Komunalnej w celu 

przeglądu stanu dróg i czystości na terenie miasta. 

 21 kwietnia – uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej. 

 21 kwietnia – brałem udział w Zebraniu Mieszkańców Osiedla Irena. Nowym 

Przewodniczącym Zarządu Osiedla został pan Maciej Krygrowski. 

 22 kwietnia – odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Miasta, na którym 

omówione zostały materiały na dzisiejszą sesję. 

 W dniach 28-29 kwietnia planowany jest przegląd placów zabaw na terenie miasta, prosimy 

Przewodniczących Zarządów Osiedlowych o uczestnictwo. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie 

od 27.03.2015 r. do 23.04.2015 r. 

 27 marca – odbył się Kiermasz Wielkanocny, w którym uczestniczyli mieszkańcy Dęblina. 

Okazało się, że impreza zorganizowana przed Urzędem Miasta z wykorzystaniem nowej 

infrastruktury cieszy się popularnością, dlatego będziemy starać się robić coraz więcej tego 

rodzaju imprez. 
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 1 kwietnia – wraz z Prezesem Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej odbyłam 

spotkanie z Wicemarszałkiem Sejmiku Województwa - Panem Arturem Walaskiem. 

Poruszane były kwestie ewentualnej pomocy Urzędu Marszałkowskiego w finansowaniu 

dużych, strategicznych zadań dotyczących aglomeracji wodno-ściekowej w Dęblinie. 

 2 kwietnia – uczestniczyłam wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miasta - Henrykiem 

Wiejakiem w Spotkaniu Wielkanocnym zorganizowanym przez Wyższą Szkołę Oficerską 

Sił Powietrznych i 4. Skrzydło Lotnictwa Szkolnego w Klubie Uczelnianym WSOSP.  

 8 kwietnia – uczestniczyłam w konferencji pod nazwą „Rozwój małych i średnich 

przedsiębiorstw oraz wzrost podziału ich innowacyjności” w ramach projektu warsztaty 

z biznesem „Promocja Powiatu Ryckiego narzędziem rozwoju lokalnego”. Przedstawiciele 

Urzędu Marszałkowskiego prezentowali dotychczasowy dorobek dofinansowania przeróżnych 

zadań w zakresie innowacyjności i rozwoju przedsiębiorczości, a także rozważali perspektywy 

dofinansowania tego typu działalności na lata 2014-2020. Spotkanie odbyło się w Niwie 

Babickiej, organizatorem było Starostwo Powiatowe w Rykach. 

 9 kwietnia – odbyło się Regionalne Spotkanie Jednostek Samorządu Terytorialnego 

Województwa Lubelskiego „Razem dla przedsiębiorczości, system wspierania inwestorów 

i ekspertów w Województwie Lubelskim”, podczas którego wraz ze Starostą Ryckim 

podpisałam list intencyjny o współpracę z Marszałkiem Województwa, dotyczący 

wspomagania tego rodzaju działalności w Województwie Lubelskim. Organizatorem 

spotkania był Marszałek - Sławomir Sosnowski.  

 9 kwietnia – odbyło się wręczenie pucharów Burmistrza Miasta Dęblin. Rozegrane zostały 

zawody piłki siatkowej, w których brał udział Klub Sportowy LIBERO. 

 11 kwietnia – w Miejskim Domu Kultury odbyło się Spotkanie Wielkanocne Klubu Seniora. 

 14 kwietnia – odbyło się uroczyste powitanie Sztafety Lotniczych Pokoleń. Reprezentowałam 

Miasto Dęblin wraz Przewodniczącym Rady Miasta - Waldemarem Chochowskim. 

Uroczyście powitałam sztafetę biegnącą od Grudziądza przez Toruń, Warszawę, Warkę 

do Dęblina, gdzie bieg się zakończył. Sztafeta zakończyła się uroczystym odsłonięciem 

tablicy pamiątkowej na terenie Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych z okazji 90-lecia 

powstania Szkoły Orląt. 

 14 kwietnia – odbyły się wybory Zarządu Osiedla Lotnisko. Przewodniczącym Zarządu został 

Pan Piotr Badaj. 

 15 kwietnia – uczestniczyłam wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miasta - Andrzejem 

Banasiem w uroczystych obchodach „Dnia Sapera” i Święta 1. Batalionu Drogowo – 

Mostowego. 

 16 kwietnia – brałam udział w uroczystym otwarciu naukowego sympozjum w Wyższej 

Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych. Reprezentowałam Miasto Dęblin wraz z samorządem 

zaprzyjaźnionego Miasta Rumii, obecny był Wiceburmistrz Rumii wraz z małżonką. 

W sympozjum uczestniczyli studenci z różnych uczelni w Polsce, przez co Dęblin staje się 

atrakcyjnym i promowanym miastem. 

 17 kwietnia – uczestniczyłam w posiedzeniu Rady Nadzorczej Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej oceniającym sprawozdanie finansowe spółki. 

 17 kwietnia – byłam obecna na Forum Kobiet Lubelszczyzny, które odbyło się Klubie 

Uczelnianym Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych. 

 18 kwietnia – odbyły się wybory Zarządu Osiedla Jagiellońskie. Na Przewodniczącego 

Zarządu ponownie został wybrany Pan Robert Wnuk. 

 20 kwietnia – w Warszawie podpisałam z Agencją Mienia Wojskowego akt notarialny w celu 

uregulowania stanu prawnego trzech działek, które powiększyły i uporządkowały sprawy 

głównie w Zespole Szkół nr 4. 

 21 kwietnia – odbyło się posiedzenie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie, na który przyjęliśmy sprawozdanie finansowe placówki. 
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 21 kwietnia – Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miasta przy udziale Pani Beaty 

Amarowicz dokonała objazdu dróg gminnych. 

 21 kwietnia – odbyło się Zebranie Mieszkańców Osiedla Starówka. Przewodniczącym 

Zarządu Osiedla został Pan Maciej Krygrowski. 

 22 kwietnia – odbyłam wraz z Panią Beatą Amarowicz spotkanie w Zakładzie Energetycznym 

w Lublinie. Rozmowy z Dyrektorem - Andrzejem Ścibiorem dotyczyły przebudowy linii 

napowietrznej na linię podziemną, przygotowując tereny pod przyszłe inwestycje gminne. 

 22 kwietnia – brałam udział wraz z Panią Beatą Amarowicz w spotkaniu z Dyrektorem 

Wojskowej Agencji Mieszkaniowej w Lublinie - Panem Arturem Łaską. Spotkanie dotyczyło 

głównie wyregulowania stanów prawnych i możliwości poszerzenia dostępności inwestorów 

do nieruchomości zabudowanych trzema budynkami mieszkaniowymi w osiedlu Stawy. 

 23 kwietnia – w Urzędzie Miasta Dęblin odbyło się szkolenie kadry kierowniczej w zakresie 

obronności. 

 23 kwietnia – w Starostwie Powiatowym w Rykach brałam udział w spotkaniu dotyczącym 

budownictwa drogowego w powiecie. Rozważano możliwość realizacji zadań na drogach 

powiatowych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. 

 

Ad. pkt 4. 

Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 Radny Jerzy Sobiech wnioskował o przeprowadzenie prac porządkowych i oczyszczenie 

ścieżki rowerowej przy drodze krajowej nr 48 od końca ulicy Kockiej w kierunku cmentarza 

parafialnego. 

 Radny Damian Skóra: 

 zgłosił wniosek o jak najszybsze wykonanie przejść dla pieszych na osiedlu Lotnisko, 

ich brak stwarza niebezpieczeństwo dla mieszkańców; 

 odnośnie uchwały dotyczącej zmiany inkasa, podjętej na ostatniej sesji nadzwyczajnej 

i deklaracji Burmistrza o przekazaniu pozostałych środków zabezpieczonych dotychczas 

na inkaso dla Klubu Sportowego Czarni Dęblin, zapytał w jakiej formie i na co zostaną 

przekazane te środki. 

 Radna Krystyna Mikusek – odnośnie likwidacji Szkoły Podstawowej w Stawach zapytała, 

czy wszyscy pracownicy tej szkoły będą mieli zapewnione zatrudnienie.  

 Radny H. Wiejak: 

 wnioskował o podjęcie działań w celu przyspieszenia wykonania studni awaryjnej Ujęcia 

Wody Wiślana; 

 poinformował, że otrzymał odpowiedzi na wnioski składane na VI sesji odnośnie 

porządku przy drogach, dlatego chciałby się dowiedzieć, czy były wysyłane pisma 

do właścicieli działek; 

 przypomniał, że na dzisiejszej sesji miała być udzielona informacja na temat prac 

przebudowy drogi nr 801; 

 zwrócił się do obecnego na sesji radnego powiatowego, aby zgłosił na sesji Rady Powiatu 

Ryckiego sprawę rozsypującego się chodnika za torem łukowskim oraz zwisających gałęzi 

nad jezdnią na odcinku drogi od ul. Lipowej, przez ul. Tysiąclecia do osiedla Rycice.  

 Radny Krzysztof Karbowski wnioskował o: 

 spowodowanie likwidacji dzikich wysypisk śmieci przy cmentarzu wojennym; 

 udrożnienie koryta rzeczki Irenki, gdzie powstają zastoiny z gałęzi i zbierają się śmieci 

na kratach przy Wojskowych Zakładach Lotniczych i ogrodzeniu lotniska, poprosił 

o monitorowanie sprawy; 

 przypomniał, że wielokrotnie składał wnioski w sprawie bezprawnego wieszania ogłoszeń 

na słupach ogłoszeniowych w centrum miasta i na drzewach. Jego zdaniem w każdym 
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osiedlu powinna być tablica ogłoszeniowa z gablotą, ponieważ ogłoszenia urzędowe 

są zalepiane plakatami reklamowymi; 

 montaż słupa oświetleniowego, który leży przy ul. Bankowej; 

 przywrócenie placu zabaw przy ul. Bankowej; 

 w związku ze zbliżającymi się uroczystościami 3 Maja, postawił wniosek o należyte 

przygotowywanie wszystkich obiektów, w tym niesprawnej wciągarki masztu 

na cmentarzu komunalnym; 

 zgłosił prośbę o naprawę chodnika przy ulicach Tysiąclecia, Spacerowej i Kockiej, gdzie 

jest zła podbudowa pasów rowerowo-pieszych i zapadła się kostka; 

 udrożnienie drogi rowerowej przy ul. Lipowej, gdzie przejazd utrudniają słupy oraz 

skrzynki i studzienki telefoniczne; 

 lustrację oznakowania drogowego, np. na osiedlu Lotnisko przy ul. Kowalskiego; 

 zabezpieczenie drogi wjazdowej do Miejskiego Domu Kultury, bo uważa, że istnieje 

niebezpieczeństwo zjazdu do rzeki z powodu braku bariery ochronnej; 

 rozplakatowanie ogłoszeń o terminach sesji Rady Miasta na tablicach na terenie całego 

miasta, zgodnie z § 9 rozdziału 3 Statutu Miasta Dęblin.  

 Radny Sławomir Chomżyński zapytał, czy ktoś z ramienia Urzędu Miasta monitoruje 

przedsięwzięcie dotyczące głosowania w konkursie NIVEA na wybudowanie placu zabaw. 

Radny jest zdania, że jeśli jest okazja wyposażenia jednego placu zabaw bez nakładów Miasta, 

to powinna być większa inicjatywa i zachęcanie mieszkańców do głosowania. 

 Radny Andrzej Banaś: 

 podziękował za terminowe i wyczerpujące odpowiedzi na wcześniej złożone przez niego 

wnioski; 

 wnioskował o aktualizację Statutu Miasta Dęblin, który funkcjonuje od 2003 r. Statut 

powinien być analizowany pod kątem prawnym i dostosowany do przepisów obecnie 

obowiązujących; 

 wnioskował o zinwentaryzowanie odcinka wojskowej sieci wodociągowej w osiedlu 

Masów, ul. Krasickiego oraz jej przejęcie na stan Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. Odcinek był zrealizowany bez dokumentacji przez wojsko w ramach 

rekompensaty za obniżenie poziomu wody w związku z budową bloków w osiedlu 

Lotnisko. Mieszkańcy opłaty za pobór wody wnoszą do MZGK, jednak przy awariach 

trudno jest znaleźć właściwy podmiot, który by je usunął i przeprowadził prace 

remontowe oraz konserwacyjne; 

 zapytał, kiedy będą prowadzone cząstkowe remonty dróg gminnych. 

 Radny Witold Zamojski: 

 zgłaszał wnioski dotyczące usunięcia gałęzi z ul. Lipowej, ale nic do tej pory nie zostało 

zrobione; 

 wnioskował o oznakowanie przez Zarząd Dróg Powiatowych słupów energetycznych 

znajdujących się na ścieżce rowerowej przy ul. Lipowej.   

 Radny Waldemar Chochowski:  

 zapytał, jakie zmiany zaszły w sytuacji Dęblińskiego Oddziału PCK; 

 poprosił o zamieszczanie informacji z sesji na głównej stronie internetowej Miasta, a nie 

tylko w Biuletynie Informacji Publicznej; 

 przypomniał, że składał w 2013 r. wniosek dotyczący poprawy przejazdu kolejowego przy 

ul. Staszica należący do PKP S.A. W marcu 2014 r. była przeprowadzona wizja 

i właściciel zobowiązał się do naprawy, ale nie wykonał zadania. Radny zwrócił się 

z prośbą o udzielenie informacji w tej sprawie.  

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Rycice - Sylwester Rusek: 

 zapytał, kiedy będzie remont ul. Starej, na której znajduje się dół ; 

 zapytał, czy będzie dokończony chodnik na ul. Starej; 
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 poprosił o dokładny termin pracy zamiatarki, aby mógł go przekazać mieszkańcom osiedla 

w celu odstawienia przez nich samochodów; 

 zgłosił zadołowanie studzienki przy zbiegu ul. Starej i Kolejowej oraz zapytał, czy jest 

możliwa jej poprawa. 

 

Rada Miasta 14 głosami „za” (jednogłośnie) udzieliła głosu mieszkance ul. Księżycowej 

pani Barbarze Jakubik. 

Tematem wypowiedzi Pani Barbary Jakubik było niejednakowe płacenie podatków przez 

mieszkańców Dęblina. Pani Jakubik powiedziała, że mieszkańcy Dęblina płacą różne podatki 

w zależności od zapisów w ewidencji gruntów i budynków. Jeśli grunt pod budynkiem 

mieszkalnym jest oznaczony literą B, czyli zabudowany – płacą 31 groszy za m
2
. Natomiast, 

jeżeli pod budynkiem mieszkalnym grunt oznaczony jest literą R lub BR, czyli budowlany na roli, 

właściciel płaci 3,5 grosza za m
2
, to jest dziewięć razy mniej. Sprawa była zgłaszana wielokrotnie 

do Burmistrza Miasta Dęblin już od marca 2013 r.  

W ostatniej odpowiedzi jaką pani Jakubik otrzymała z Urzędu Miasta, podpisanej przez 

Kierownika Referatu Podatków i Opłat, która wydaje się błędna, jest zdanie „Decyzje płatnicze 

na podatek od nieruchomości na 2015 r. wydano na podstawie danych zawartych w ewidencji 

geodezyjnej, która nie została zaktualizowana z przyczyn leżących po stronie Burmistrza Miasta 

Dęblin”. Następnie Pani Jakubik została poinformowana, że nie jest to pomyłka. 

Pani Jakubik uważa, że jeśli po stronie Burmistrza Miasta Dęblin jest taka możliwość, 

to prosi o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Rykach z prośbą o aktualizację ewidencji 

gruntów i budynków, bo tylko na tej podstawie Starosta może podjąć jakiekolwiek działania, 

w rezultacie zmierzające do ujednolicenia stawek podatku na terenie miasta Dęblin. 

 Pani Jakubik powiedziała, iż ze sprawą zwróciła się również do Rzecznika Praw 

Obywatelskich, ponieważ Starosta odsyłał ją do Burmistrza Miasta Dęblin a Burmistrz 

do Starosty Powiatu Ryckiego. 

Uważa, że wybrane władze powinny działać na rzecz dobra miasta, w tym dążyć 

do zrównania stawek podatków od nieruchomości za grunty zabudowane, nie chodzi tu o grunty 

przeznaczone w planie zagospodarowania przestrzennego pod budownictwo jednorodzinne.  

Jeżeli plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, 

to dopóki nie zmieni się przeznaczenia gruntów w tym planie i zapisów w ewidencji z R na B 

na gruntach, które zostały zabudowane kilkanaście lat temu, nie będziemy płacić równych 

podatków. Zapytała co radni w ostatnich kadencjach zrobili dla wyrównania podatków na terenie 

miasta. 

Art. 32 Konstytucji RP mówi o tym, że wszyscy są wobec prawa równi. Rzecznik Praw 

Obywatelskich, do którego zgłaszała sprawę pani Jakubik nie odpisał, czy został złamany  

art. 32 Konstytucji ale zasugerował, aby sprawę zgłosić do Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

ponieważ dbałość o dochody samorządu należy do Rady Miasta i Burmistrza, a chodzi 

o zwiększenie dochodów Miasta Dęblin i będą to naprawdę duże pieniądze. 

Natomiast Starosta może sam zaktualizować ewidencję gruntów i budynków. 

Podobno w budżecie brakuje pieniędzy, zabiega się o środki zewnętrzne, dlatego p. Jakubik 

zapytała, czy tak trudno jest sprawdzić informacje w Wydziale Geodezji, skoro jest niezgodność 

deklaracji podatkowych z zapisem w ewidencji gruntów i budynków. Na podstawie tych 

niezgodności można wystąpić do Starostwa Powiatowego z prośbą o aktualizację.  

Zwróciła się do Rady Miasta o podjęcie uchwały zobowiązującej Burmistrza Miasta 

do wystąpienia do Starostwa o aktualizację ewidencji, którą zakończono ostatnio w 2005 r. Pani 

Jakubik otrzymała ze Starostwa w dniu 31 marca 2015 r.  pismo, że Burmistrz Miasta Dęblin 

nigdy nie występował na piśmie o aktualizację ewidencji, która obowiązuje od 2005 r.  

W odpowiedzi ze Starostwa poinformowano również, że na podstawie decyzji podziałowych 

Burmistrza Miasta Dęblin, Starosta dokonuje odpowiednich zapisów w ewidencji gruntów 

i budynków. Pani Jakubik powiedziała, że na podstawie złożonej dokumentacji powykonawczej 
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jej budynku mieszkalnego dokonano zmiany w ewidencji natychmiast, a w przypadku byłego 

Sekretarza Miasta Dęblin nie dokonano takiej zmiany w Urzędzie Miasta Dęblin w Referacie 

Podatkowym, chociaż w Starostwie wszystko było naniesione prawidłowo od dwóch lat. Dodała, 

że wydział podatkowy powinien naliczyć podatek do dwóch lat wstecz, ponieważ jest takie 

prawo. Pani Jakubik zapytała, jak to możliwe, że geodeta składa dokumentację o podziale 

w Starostwie, a w ewidencji nie jest to odnotowane. 

Poprosiła o jakiekolwiek decyzje w celu wyrównania kwot podatkowych. Ma nadzieję, 

że w wydziale podatkowym są pomyłki, czy przeoczenia, a niewłaściwe naliczanie podatku 

nie jest celowe. 

Odnośnie przeglądu ul. Okrzei i ul. Słonecznej powiedziała, że na osiedlu Michalinów jest 

gorzej niż na wsi, brakuje dróg. Zapytała, czy ktoś kontroluje pracę równiarki. 

Zwróciła się o uporządkowanie terenów przy garażach na ul. Słonecznej. 

 

Radny Waldemar Warenica: 

 zwrócił się prośbą o poprawę przewracającego się płotu betonowego, znajdującego się przy 

wale i na terenie Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej, gdyż stwarza 

niebezpieczeństwo dla ludzi; 

 wnioskował o ustawienie dwóch tablic ogłoszeniowych na osiedlu Wiślana. Osoby starsze, 

które nie korzystają z internetu, nie mają pełnych informacji; 

 wnioskował o oczyszczenie ulic przy krawężnikach na osiedlu Wiślana. 

Radny Henryk Wiejak zgłosił wniosek o skontrolowanie zlecenia zamiatania ulic, przez osobę 

zlecającą. 

Radny Andrzej Banaś zgłosił wnioski formalne: 

 wszystkich obowiązuje 5-minutowy czas wypowiedzi, dlatego uważa, że powinno się tego 

przestrzegać; 

 wniosek o wyrażenie zgody na udzielenie odpowiedzi w tym punkcie dla pani Barbary 

Jakubik. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Rycice - Sylwester Rusek – powiedział, że łatanie dziur 

w drogach jest pobieżne, poza tym przedstawiciel firmy zawyża obrys. Zapytał, czy ktoś z Urzędu 

Miasta kontroluje obrysy, skoro za to płaci. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Lotnisko - Piotr Badaj: 

 ze względu na okres lęgowy komarów i meszek poprosił o oprysk przeciw tym owadom. 

Teren osiedla jest podmokły a oprysku nie było od dwóch lat; 

 wnioskował o wymalowanie przejść dla pieszych na ul. Ścibiora i zastosowanie spowalniacza, 

ponieważ jest to ruchliwa ulica stanowiąca dojazd do rektoratu WSOSP. Przez studentów 

blokowane są parkingi, chodniki, trawniki, a przecież przy wjeździe na ulicę jest znak 

informujący, że ul. Ścibiora jest drogą bez przejazdu. Występowano z pismami do Burmistrza 

Miasta w tej sprawie, ale nic nie zrobiono do tej pory. Dodatkowo chodzi o bezpieczeństwo 

na tym odcinku drogi, ponieważ młodzież bardzo szybko jeździ. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedzi na wnioski i zapytania zostaną udzielone 

w punkcie 9 porządku sesji. 

 

Ad. pkt 5. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za 2014 r. oraz 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2014. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska – przedstawiła sprawozdania 

(stanowią załączniki) i poinformował, że zadania pomocy społecznej w gminie realizuje jednostka 

organizacyjna jaką jest Ośrodek Pomocy Społecznej. Głównym celem działania Ośrodka w 2014 
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roku była kontynuacja działań profilaktycznych, rozwojowych i opiekuńczych wspomagających 

osoby i rodziny zgłaszające się po pomoc w związku z zaistnieniem problemów, których  

nie są w stanie pokonać wykorzystując własne uprawnienia, zasoby i możliwości.    

Zadaniem Ośrodka Pomocy jest rozpoznanie potrzeb mieszkańców, tworzenie diagnozy 

problemów społecznych, udzielanie mieszkańcom informacji o przysługującym im uprawnieniach 

z zakresu pomocy społecznej, przyznawanie pomocy rzeczowej i finansowej, dożywianie dzieci, 

sprawianie pogrzebów, w tym osobom bezdomnym, organizowanie pomocy usługowej, 

udzielanie poradnictwa specjalistycznego, socjalnego i psychologicznego, pedagogicznego, 

rodzinnego i prawnego, w tym dla rodzin naturalnych i zastępczych, utworzenie gminnego 

systemu profilaktyki nad dzieckiem i rodziną, przyznawanie i wypłacanie specjalnych zasiłków 

celowych, prowadzenie i zapewnienie miejsc w ośrodkach wsparcia.  

Ośrodek realizuje również zadania dotyczące świadczeń rodzinnych. Wypłaca specjalny 

zasiłek opiekuńczy, zasiłek pielęgnacyjny, świadczenie pielęgnacyjne, jak również jednorazową 

zapomogę z tytułu urodzenia dziecka oraz opracowuje karty dużej rodziny.  

W Ośrodku są zatrudnione osoby z odpowiednimi uprawnieniami, w tym 8 pracowników 

socjalnych, którzy pracują w terenie. 

Głównymi powodami przyznawania pomocy jest bezrobocie, ubóstwo, niepełnosprawność 

oraz długotrwała choroba, alkoholizm, przemoc w rodzinie, trudności w przystosowaniu 

po wyjściu z zakładu karnego oraz zdarzenia losowe. Warunkiem uzyskania pomocy jest 

kryterium dochodowe. 

Realizuje zadania nakreślone ustawą o pomocy osobom uprawnionym do alimentów, gdzie 

z Funduszu Alimentacyjnego było wypłaconych 1 888 świadczeń w kwocie 733 463,71 zł. 

Działania w kierunku ściągalności alimentów przeprowadzono w 50 przypadkach.  

W Ośrodku Pomocy Społecznej zatrudniony jest asystent rodziny, który obejmuje swoją 

opieką rodziny mające trudności. Asystent rodziny motywował do kontaktu ze specjalistami, 

do podjęcia terapii, współpracował z placówkami oświatowymi, zwłaszcza z pedagogami 

szkolnymi, udzielał rodzinom porad w rozwiązywaniu problemów wychowawczych z dziećmi, 

udzielał pomocy w poszukiwaniu i podejmowaniu pracy zarobkowej, udzielał wsparcia 

w zakresie wyszukiwania i analizowania ofert pracy, pomocy rodzinom w zdobywaniu 

umiejętności prawidłowego prowadzenia gospodarstwa domowego. Asystent rodziny pracuje 

w terenie, w środowisku własnym rodziny, jest koordynatorem działań, które w tej rodzinie 

są podejmowane, doradza i stara się wskazywać właściwy sposób rozwiązywania problemów.       

Bardzo ważnym elementem pracy Ośrodka Pomocy Społecznej jest praca socjalna. 

Działania pracowników socjalnych sprowadzają się do utrzymania stałego kontaktu z klientami, 

prowadzenia rozmów motywujących i wspierających, wskazywaniu możliwości rozwiązywania 

istniejących problemów, pomocy w załatwianiu innych spraw urzędowych, pomocy prawnej 

i psychologicznej, współdziałania z różnymi instytucjami. 

W ramach pomocy współpracuje z Powiatowym Urzędem Pracy, z Urzędem Miasta, 

radnymi, przewodniczącymi zarządów osiedli, Zakładami Opieki Zdrowotnej, Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie, Powiatowym Zespołem ds. Orzekania o Niepełnosprawności, 

Warsztatami Terapii Zajęciowej, Komisariatem Policji, Sądem Rejonowym, Miejską Komisją 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Caritas Diecezji Siedleckiej. OPS prowadzi bezpłatną 

wypożyczalnię sprzętu rehabilitacyjnego. 

Ośrodek podejmował działania w zakresie pomocy dziecku i rodzinie poprzez akcje 

charytatywne, takie jak: „Podziel się posiłkiem”, „Świąteczna zbiórka żywności”, „Pomóż 

dzieciom przetrwać zimę”. W „Wielkanocnej zbiórce żywności” zebrano 885 kilogramów 

żywności długoterminowej. W „Świątecznej zbiórce żywności” zebrano materiał na 190 paczek 

żywnościowych. 

Skierowano 33 dzieci na wypoczynek letni. Realizowany jest również program „Karta dużej 

rodziny”, w 2014 r. wydano 146 kart dla 26 rodzin. 
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OPS prowadzi również działalność na rzecz osób starszych, samotnych oraz 

niepełnosprawnych w formie usług opiekuńczych w domu chorego, umieszczanie w domach 

pomocy społecznej i zakładach opiekuńczo-leczniczych. 

Ze środków zewnętrznych OPS realizował projekt systemowy „Mały krok-duży efekt”. 

Łącznie wydano 1 157 042,35 zł. 

W 2014 r. OPS wydatkował 6 504 322,40 zł. 

Odnośnie sprawozdani z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego poinformowała, 

iż Program działania Zespołu Interdyscyplinarnego został zatwierdzony uchwałą Rady Miasta 

Dęblin z dnia 29.03.2012 r. 

W skład Zespołu wchodzą przedstawiciele instytucji, z którymi wcześniej zostało zawarte 

porozumienie o współpracę: przedstawiciele Ośrodka Pomocy Społecznej, Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Komisariatu Policji, Placówek Oświatowych, 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, Służby Zdrowia oraz Zespołu Kuratorskiej Służby 

Sądowej. Całą obsługą techniczną zajmuje się Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Najważniejszym zadaniem Zespołu jest koordynowanie i integracja działań przedstawicieli 

różnych podmiotów oraz specjalistów w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Każdy 

członek Zespołu może coś wnieść ze swojej pracy zawodowej do sprawy, w związku z tym jest 

pełny przepływ informacji między służbami społecznymi, pełny obraz sytuacji w rodzinie 

i możliwość podjęcia działań szybkich, zaplanowanych i niepowielających się wzajemnie, 

by skutecznie rozwiązać problemy. 

Wypracowano procedury interwencji oraz przeciwdziałania przemocy w rodzinie, głównie 

poprzez pracę z ofiarą przemocy. Powołano w tym celu 50 grup roboczych, które spotkały się 218 

razy. Ważna jest działalność profilaktyczna i szkoleniowa. W 2014 r. Zespół brał udział w 

szkoleniu pod tytułem „Cyberprzemoc”. 

 

Sprawozdania zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Zdrowia i Problematyki 

Socjalnej. 

Radny W. Warenica – podziękował w imieniu Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej 

za bardzo dobrą współpracę z Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Barbarą 

Bochyńską, która od maja br. nie będzie już pełnić tej funkcji. 

Radny H. Wiejak – dołączył się do podziękowań dla Kierownika i wszystkich pracowników 

OPS oraz podziękował Przewodniczącej Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przemocy 

w Rodzinie - Magdalenie Trych. 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania sprawozdań.  

W głosowaniu brało udział 11 radnych. „Za” sprawozdaniami było 11 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła sprawozdania. 

 

Ad. pkt 6. 

Ocena zasobów pomocy społecznej - Miasto Dęblin 2014 r. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska – przedstawiła informację 

(stanowi załącznik) oraz poinformowała, że ocena zasobów pomocy społecznej jest dokumentem  

i zadaniem wynikającym z ustawy o pomocy społecznej przedstawianym Radzie Miasta. 

Podstawą jej sporządzenia jest analiza lokalnej sytuacji demograficznej i społecznej. Druk jest 

poszerzany o dane z poprzednich lat, co daje obraz zasobów pomocy społecznej w naszym 

mieście. Zawarte są również prognozy na lata przyszłe. Dane z poprzednich lat są zaczytane 

z ogólnopolskich systemów informatycznych w celu prognozowania kierunków działania. 

Wskaźniki są obliczane automatycznie, natomiast ocena na przyszłość jest szacunkowa.  

Na rok 2015 zaplanowano otwarcie Środowiskowego Domu Samopomocy lub też Domu 

Dziennego Pobytu. W Środowiskowym Domu Pomocy przebywałyby osoby niepełnosprawne 
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umysłowo i intelektualnie. Instytucja finansowana byłaby ze środków wojewódzkich. Natomiast 

Dom Dziennego Pobytu dla osób starszych byłby finansowany ze środków własnych gminy, 

z Programu Senior-Wigor. Współpraca z innymi instytucjami powoduje lepszą organizację 

sposobów udzielania pomocy w różnych aspektach.  

Ocena zasobów pomocy została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Zdrowia i Problematyki 

Socjalnej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania oceny zasobów społecznych dla miasta Dęblin 

na 2015 rok.  

W głosowaniu brało udział 11 radnych. „Za” sprawozdaniami było 11 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej na 2015 r. 

 

Ad. pkt 7. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2014. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych - Justyna Ochota – 

przedstawiła sprawozdanie (stanowi załącznik) i poinformował, że zgodnie z ustawą 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie do 30 kwietnia każdego roku jest obowiązek 

przedłożenia sprawozdania.  

Program współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2014 r. przyjęto uchwałą Rady Miasta  

28 listopada 2013 r. po przeprowadzonych konsultacjach.  

  Program określał zasady i formy współpracy. Na realizację przewidziano 55 000 zł. 

W przypadku współpracy finansowej (udzielenie dotacji) organizacje korzystały głównie z trybu 

konkursowego. Do konkursu przystąpiło 16 stowarzyszeń składając 24 oferty. Dwóch oferentów 

zrezygnowało z podpisania umowy, więc zrealizowano 22 zadania.  

Łącznie w trybie konkursowym i pozakonkursowym wydatkowano 51 891,57 zł. 

  W zakresie współpracy pozafinansowej zapewniono organizacjom wsparcie w postaci 

udostępnienia lokali, wsparcia merytorycznego, udostępniano niezbędne formularze.  

Autopoprawka: na stronie 3, w dziale Kultura fizyczna i sport, zadanie 5, punkt 10. Dotacja dla 

Klubu Sportowego Czarni Dęblin z zakresu nauki gry w szachy – zakupiono zegar szachowy 

i zestaw figur wraz z drewnianą szachownicą. 

Sprawozdania zostało pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. „Za” sprawozdaniami było 11 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej na 2014 r. 

 

Ad. pkt 8a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Wojska 

Polskiego w Stawach.  

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Anna Wojdyła-Pawlak – przedstawiła projekt 

uchwały (stanowi załącznik) informując, że likwidacja szkoły nastąpiłaby z dniem 31 sierpnia br. 

Szkoła publiczna może zostać zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez organ prowadzący, 

po zapewnieniu uczniom możliwości kontynuowania nauki w innej szkole publicznej tego 

samego typu. Należności i zobowiązania likwidowanej szkoły przejmie Miasto Dęblin. 

Dokumentację zlikwidowanej szkoły przekazuje się organowi prowadzącemu szkołę, z wyjątkiem 

dokumentacji z przebiegu nauczania, którą należy przekazać organowi sprawującemu nadzór 
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pedagogiczny, czyli Lubelskiemu Kuratorowi Oświaty, w terminie jednego miesiąca od dnia 

zakończenia likwidacji. 

W związku z podjęciem przez Radę Miasta uchwały o zamiarze likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Stawach zachowane zostały wszelkie wymogi formalne do podjęcia uchwały o jej 

likwidacji. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak – zadał pytanie, jaka będzie oszczędność po zlikwidowaniu szkoły, biorąc pod 

uwagę fakt dowożenia uczniów autobusem szkolnym. Powiedział, iż z opinii Lubelskiego 

Kuratora Oświaty, jak też Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Stawach 

wynika, aby nie zamykać szkoły. Takie samo stanowisko zajął Związek Nauczycielstwa 

Polskiego Oddział w Dęblinie. Z opinii Kuratora wynika, że w roku szkolnym 2015/2016 

do szkoły w Stawach uczęszczałoby 26 uczniów, a roku 2017/2018 - 33 uczniów, co świadczy 

o tendencji wzrostowej.  

Odniósł się do referendum w sprawie przystąpienia Staw do Dęblina, gdy obiecywano 

pozostawienie szkoły. 

Na zakończenie złożył podziękowania dla dyrektor Renaty Poredy. 

Naczelnik Wydziału OKS – odpowiedziała, że po wstępnych rozmowach z przewoźnikami, 

koszt przewozu uczniów dziennie wyniesie 300 zł brutto, więc łącznie za 182 dni w ciągu roku 

wyniesie 54 600 zł. Natomiast koszt utrzymania placówki w roku szkolnym 2013/2014 wyniósł  

761 589,19 zł. 

Rozbieżności w liczbie uczniów wskazywanej przez Kuratora, oraz w uzasadnieniu do projektu 

uchwały wynikają z uwzględnienia przez Kuratora uczniów, którzy jeszcze uczęszczają do szkoły 

w Stawach, ale mieszkają już w Dęblinie. Kurator odniósł się do liczby wskazywanej przy 

uchwale w sprawie zamiaru likwidacji szkoły, natomiast w międzyczasie dwie rodziny zmieniły 

miejsce zamieszkania.  

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 12 głosów, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/43/2015 sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. Wojska Polskiego w Stawach. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Strategii rozwiązywania problemów 

społecznych na lata 2015 – 2022 dla miasta Dęblin. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska – przedstawiła projekt uchwały 

(stanowi załącznik) informując, że misją Strategii jest osiągnięcie równomiernego rozwoju 

społeczeństwa Dęblina. Strategia zawiera charakterystykę gminy, przesłanki demograficzne, 

analizę bezrobocia i rynku pracy, analizę oświaty i wychowania, kultury, ochrony zdrowia, 

bezpieczeństwa publicznego i pomocy społecznej. Strategia powstała na podstawie sprawozdań 

i informacji z różnych instytucji. 

Strategia określa mocne i słabe strony, szanse i zagrożenia. Głównymi celami są: skuteczne 

wspieranie rodziny dysfunkcyjnej; wspieranie osób starszych, niepełnosprawnych w integracji 

i funkcjonowaniu w społeczeństwie; zapewnienie bezpieczeństwa oraz minimalizowanie zjawiska 

przemocy domowej i jej skutków; przeciwdziałanie uzależnieniom; poprawa stanu zdrowia 

mieszkańców Dęblina oraz wspieranie osób bezrobotnych w zwiększaniu szans na rynku pracy. 

Określone są wskaźniki, oczekiwane efekty i źródła finansowania celów, jak również realizatorzy. 

Strategia jest dokumentem, który w trakcie 7 lat będzie podlegał monitoringowi i ewolucji, czyli 

może być zmieniany w celu dostosowania do sytuacji na terenie miasta. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki 

Socjalnej. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny K. Karbowski – zapytał, czy można już wskazać produkty w zakresie szansy rozwoju 

w dziedzinie pomocy społecznej. 

Kierownik OPS – odpowiedziała, że jeśli chodzi o zasoby instytucjonalne pierwszym 

i wiodącym miałoby być utworzenie instytucji pomocy osobom starszym, ponieważ 

społeczeństwo się starzeje. Następnym zgłaszanym problemem jest brak sali z estradą 

umożliwiającej występy artystyczne Miejskiego Domu Kultury. Odnośnie rynku pracy jest 

przedstawione profilowanie dotyczące osób bezrobotnych. Profilowanie porządkuje potrzeby 

osób, które same poszukują pracy, jak również osób które wymagają pomocy szkoleniowej oraz 

osób długotrwale bezrobotnych. Działania, które nie zostały ujęte w Strategii na pewno przyniesie 

życie i zmiany będą nanoszone. 

Radny K. Karbowski – poprosił o sprecyzowanie hasła utworzenia instytucji pomocy osobom 

starszym. Czy instytucja będzie działała w formie biura, czy będzie miała charakter 

paramedyczny. Zapytał, gdzie na terenie Dęblina taka instytucja byłaby ulokowana.  

Kierownik OPS – plan dotyczy dofinansowania Domu Dziennego Pobytu, który zapewniałby  

8-godzinną opiekę dla osób starszych, które wymagają pomocy w życiu codziennym. 

Przewidywany jest dowóz, pobyt przez 8 godzin, zapewnienie posiłku, zapewnienie usług 

pielęgniarskich, zajęcie czasu wolnego. Środki mogłyby pochodzić z programu „Wigor”.  

Mógłby też powstać ze środków wojewódzkich Środowiskowy Dom Samopomocy dla osób 

upośledzonych psychicznie lub intelektualnie, na obecną chwilę jest 20 chętnych. 

Umiejscowienie tych ośrodków leży w gestii Rady i Burmistrza Miasta, mógłby to być 

np. budynek po Szkole Podstawowej w Stawach. Określenie miejsca nastąpi po konkretyzacji 

planów. 

 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/44/2015 w sprawie uchwalenia Strategii rozwiązywania 

problemów społecznych na lata 2015 – 2022 dla miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. pkt 8c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji programu 

Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin za lata 2013 – 2014. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - A. Zwierzchowska – 

przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że przedstawienie raportu wynika 

z przepisów. Raport został szczegółowo omówiony na komisjach Rady Miasta. Uwzględniając 

wnioski radnych Burmistrz Miasta zgłasza autopoprawkę: 

Cel Nr 4: Doskonalenia systemu zarządzania ochroną środowiska, dotyczących kształtowania 

edukacyjnych postaw. 

Pkt 4) Dębliński Dzień Wróbla organizowany z okazji Międzynarodowego Dnia Wróbla oraz 

Światowego Dnia Ziemi przez Oddział Dęblińskiego Polskiego Towarzystwa Tatrzańskiego  

im. Augusta Sochackiego wraz z Miejskim Domem Kultury oraz Miejską Biblioteką Publiczną  

w Dęblinie. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak zapytał: 

 czy istnieje harmonogram usuwania azbestowych pokryć dachowych; 

 o budowę obwodnicy miasta w celu polepszenia warunków życia mieszkańców. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK – wyjaśniła, że problem usuwania pokryć azbestowych 

nie wynika z braku środków, składane wnioski są realizowane na bieżąco. Problem leży po stronie 

mieszkańców, których nie stać na nowe pokrycie dachowe. Mimo nagłaśniania programu 

usuwania azbestu w mediach, zgłoszeń jest niewiele. 

Radny H. Wiejak – poprosił o ogólną informację na temat ilości metrów pokrycia azbestowego. 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/45/2015 w sprawie w sprawie przyjęcia Raportu 

z realizacji programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin za lata 2013 – 2014. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawiła projekt 

uchwały (stanowi załącznik) informując, że dotyczy wyłączenia z alei lip uznanych za pomnik 

przyrody 4 drzew z gatunku lipa drobnolistna, rosnących w pasie drogi wojewódzkiej nr 801 

Warszaw-Dęblin-Puławy z uwagi na zły stan omawianych drzew, a także ze względu na 

zagrożenie dla bezpieczeństwa ruchu drogowego, pieszych oraz bezpieczeństwa mieszkańców. 

Projekt uchwały został przygotowany w związku ze złożonym przez Zarząd Dróg Wojewódzkich 

w Lublinie, Rejon Dróg Wojewódzkich w Puławach wnioskiem o wydanie decyzji zezwalającej 

na wycinkę tych drzew. Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Dyrekcję 

Ochrony Środowiska w Lublinie. 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu oraz Komisję Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny K. Karbowski – zapytał, ile pozostało obiektów przy tej ulicy. Zauważył brak polityki 

w zakresie odtworzenia, poprzez nowe nasadzenia. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK – wyjaśniła, że zarządcą alei jest Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Lublinie, który prowadzi wszelkie prace konserwacyjne. Stan alei ulega 

pogorszeniu ze względu na ruch pojazdów. Prowadzone są prace nad zmianą przebiegu drogi 

nr 801, która zapewne korzystnie wpłynie na stan alei, ponieważ zostanie ominięta i nie będzie 

dalszego tak silnego oddziaływania na drzewostan.  

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawkę: 

§ 2 otrzymuje brzmienie: Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Dęblin. 

Natomiast dotychczasowy § 2 będzie oznaczony jako § 3 i będzie brzmiał: Uchwała wchodzi 

w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego. 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/46/2015 w sprawie pozbawienia statusu pomnika 

przyrody. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 8e. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa 

pierwokupu wieczystego użytkowania działki położonej w Dęblinie przy ulicy 15 Pułku 

Piechoty Wilków. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, 

że Spółdzielnia Mieszkaniowa „Południe” w Puławach w dniu 23 marca 2015 r. zawarła umowę 

sprzedaży warunkowej wieczystego użytkowania działki oznaczonej nr 2384/3 o pow. 2 118 m
2
 

na rzecz osób fizycznych za kwotę 86 100 zł. Na działce znajduje się 27 blaszanych boksów 

garażowych. Działka ma zapewniony dojazd wzdłuż toru kolejowego, na dzień dzisiejszy nie jest 

objęta planem zagospodarowania przestrzennego, zaś w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin przeznaczona jest pod działalność gospodarczą. 

Działka po nabyciu w drodze pierwokupu może być wykorzystana przez Miasto Dęblin 

na ewentualne zbycie w celu prowadzenia działalności gospodarczej, może być też wykorzystana 

w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego na wybudowanie przez Miasto części usługowo-

mieszkalnej. Miasto może też wpłynąć, poprzez uchwalenie stosownego planu zagospodarowania 

przestrzennego tego terenu, na jej wykorzystanie w zakresie celów, jakie Rada uzna za stosowne. 

Działka jest atrakcyjna ze względu na swoje położenie oraz cenę. Wykorzystanie jej dzięki 

przeznaczeniu w Studium na aktywność gospodarczą jest bardzo szerokie. W związku 

z możliwością skorzystania przez Miasto Dęblin z prawa pierwokupu, ponieważ zostaliśmy o tym 

pouczeniu w umowie warunkowej sprzedaży wieczystego użytkowania, jeśli Rada zaakceptuje 

projekt uchwały, Burmistrz w tym samym dniu prawo pierwokupu wykona. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny A. Banaś – poinformował, że na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Miasta 

przedstawiał swoje odrębne zdanie, inne niż propozycja Burmistrza Miasta. Radny uważa, 

że skorzystanie z prawa pierwokupu pod kątem ceny, aby działkę z zyskiem sprzedać, jest 

rozumowaniem zasadnym. Jednak trafia się okazja szybkiej zmiany wyglądu działki, ponieważ 

są chętni do jej nabycia i zainwestowania na warunkach określonych przez Burmistrza, który 

decyduje o przeznaczeniu poprzez wydanie warunków zabudowy. Jeśli Miasto zakupi teren 

a następnie go sprzeda na pewno na tym zyska, ale stanie przed problemem i koniecznością 

przeniesienia istniejących 27 garaży, ponieważ mieszkańcom trzeba zabezpieczyć inne miejsce. 

Radny uważa, że po podjęciu tej uchwały, przeniesienie garaży w tej kadencji się nie wydarzy. 

Może nie znaleźć się szybko nabywca dla terenów z garażami biorąc pod uwagę, że w tym roku 

najprawdopodobniej powstanie nowy obiekt handlowy „Kaufland” przy Wojskowych Zakładach 

Inżynieryjnych. W tej chwili jest możliwość zagospodarowania terenu i zmiany wizytówki miasta 

w tym rejonie. Radny stoi na stanowisku, że w tej sytuacji nie zachodzi konieczność 

podejmowania uchwały przez Radę Miasta o wyrażaniu zgody na nabycie działki do zasobów 

miasta. Uważa, że do zasobów powinny być nabywane tereny przeznaczone na cele związane 

z działalnością gminy, np. pod drogi, chodniki, przedszkola, a nie na cele zarobkowe. 

W przepisach jest zapis mówiący, że Burmistrz bez uchwały Rady Miasta, jeżeli uważa  

to za zasadne, zwłaszcza, że zna już opinię Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, może 

skorzystać z pierwokupu składając odpowiednie oświadczenie woli przed notariuszem. 

Radny zgłosił wnioski: 

 odrzucenie projektu uchwały; 

 przegłosowanie zaniechania pierwokupu działki przez Burmistrza Miasta. 

Radny K. Karbowski – zapytał, czy wcześniej Spółdzielnia Mieszkaniowa „Południe” 

konsultowała się z Burmistrzem Miasta Dęblin w sprawie sprzedaży działki, na której znajdują się 

garaże. Zainteresowani (właściciele garaży) mogą mieć pretensje do Rady Miasta w przypadku 
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podjęcia tej uchwały, ponieważ będą musieli się przenieść. Jego zdaniem Rada powinna 

zabezpieczyć interes mieszkańców, których garaże znajdują się na tej działce. 

Poza tym na tej działce może występować pochówek żołnierzy radzieckich zamordowanych 

w okresie okupacji niemieckiej, dlatego ten problem też powinien być rozwiązany.  

Działka ma skomplikowany wjazd od strony drogi, więc gdy zostanie ogrodzona przez innego 

właściciela, to automatycznie garaże znajdujące się przy budynku sąsiednim mają ograniczoną 

możliwość manewru. 

Radny W. Chochowski – powiedział, że działka kiedyś została sprzedana Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Południe” po to, aby zabezpieczyła potrzeby mieszkańców. Garaże nie 

są najładniejszą wizytówką Dęblina ale obawia się, że jeśli Miasto tej działki nie kupi, to nowy 

właściciel wyrzuci wszystkich użytkowników. Jest możliwość zakupu działki i wydzierżawienia 

terenu pod garaże, dzięki czemu w ciągu kilku lat zwrócą się koszty. W międzyczasie można 

pozyskać inną działkę np. przy ul. Towarowej, którą można będzie przekazać pod zabudowę 

garażową. Wygrodzenie działki spowoduje niemożność dojazdu do garaży murowanych. 

Chciałby, aby Miasto mogło zabezpieczać potrzeby mieszkańców, właściciele garaży mogliby się 

przenieść gdzieś indziej na spokojnie. 

Radny H. Wiejak – uważa, iż bezpieczniej jest mieć w swoim zasobie ten teren, ponieważ nie 

trzeba będzie od razu rozwalać garaży. 

Radny A. Banaś – zwrócił uwagę na dwa aspekty, tj. prawdopodobieństwo zaskarżenia uchwały 

oraz zgłoszenia wniosku do Inspektora Nadzoru Budowlanego o samowoli budowlanej, przez  

co i tak ucierpią właściciele garaży. 

Burmistrz Miasta – odnośnie uwag do podstawy podjęcia uchwały, wyjaśniła, iż uchwała została 

sprawdzona pod względem formalno-prawnym przez prawników Urzędu Miasta. Jest zdania, 

że zgoda Rady na wykonanie prawa pierwokupu przez Burmistrza i nabycie działki do zasobów 

gruntów gminy jest niezbędne. Każda nieruchomość nabywana lub zbywana przez Burmistrza 

następuje po wyrażeniu zgody przez Radę. Takich zastrzeżeń nie miał także notariusz, który 

będzie sporządzał prawo pierwokupu i czeka na ten dokument, bez którego nie można przystąpić 

do wykonania tego prawa. Każdy zainteresowany obywatel ma prawo zaskarżenia uchwały. 

Nie wiemy czy zainteresowani zakupem będą skarżyć uchwałę, może zaproponujemy im inną 

działkę. Nie usłyszeliśmy od zainteresowanego podmiotu, na jakie usługi zostanie przeznaczona 

działka. W tej chwili państwo chcący nabyć działkę prowadzą działalność gospodarczą w zakresie 

usług pogrzebowych. Jeżeli działka będzie w rękach Miasta, to właściciele garaży nie będą 

zmuszeni do natychmiastowego przeniesienia. Miasto w przypadku zagospodarowania działki 

i tak będzie musiało zabezpieczyć inne miejsce na garaże. Inny podmiot gospodarczy, któremu 

zależy na szybkiej realizacji inwestycji pewnie skorzysta z prawa egzekucji. 

Odnośnie kwestii nadzoru budowlanego poinformowała, że garaże nigdy nie miały posadowienia 

na podstawie ustawy Prawo budowlane i nikt nie wydawał nigdy takich zezwoleń. Garaże 

na podstawie wszystkich dokumentów załączonych do aktu notarialnego figurują jako obiekty 

nietrwale związane z gruntem, dlatego nie ma podstaw do stwierdzenia, że teren jest zabudowany 

trwale. 

 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W pierwszej kolejności głosowano projekt przedstawiony przez projektodawcę. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/47/2015 w sprawie wyrażenia 

zgody na wykonanie prawa pierwokupu wieczystego użytkowania działki położonej w Dęblinie 

przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wniosek A. Banasia o odrzucenie projektu uchwały nie był głosowany jako bezzasadny. 
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Następnie Rada Miasta głosowała nad wnioskiem zgłoszonym przez radnego A. Banasia 

o zaniechanie pierwokupu działki przez Burmistrza Miasta Dęblin „Za” wnioskiem był 1 głos, 

„przeciw” było 12 głosów i 1 głos „wstrzymujący się”. Wniosek został odrzucony. 

 

Ad. pkt 8f. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 

działki nr 858/4 położonej w Dęblinie, obręb geodezyjny 5 Mierzwiączka. 

Burmistrz Miasta – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że uchwała 

w tej sprawie była podejmowana już w 2014 r. Jednakże została uchylona, ponieważ organ 

nadzoru, czyli Wojewoda Lubelski dopatrzył się nieprawidłowości w podstawie prawnej przyjęcia 

uchwały i stwierdził, że działka nie powinna być przejęta jako działka należąca wcześniej 

do Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa, tylko powinna być przyjęta na zasadach ogólnych, 

a mianowicie na podstawie art. 13 ust. 2 ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi 

Skarbu Państwa. Trzeba zmienić podstawę prawną, żeby uchwała mogła wejść do obrotu. 

Przyjęcie uchwały jest niezbędne, dlatego że osoba zainteresowana zbyciem na rzecz gminy 

za pół roku wyjeżdża za granicę i nie będzie dostępna. Jeżeli dziś uchwała zostanie podjęta, 

będziemy mogli sfinalizować nabycie działki. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/48/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

do gminnego zasobu działki nr 858/4 położonej w Dęblinie, obręb geodezyjny 5 Mierzwiączka. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8g. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Miasta Dęblin. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Alicja Zwierzchowska 

przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformowała, że zmiana Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku była przedmiotem obrad poprzedniej sesji. Organ nadzoru nie 

wniósł uwag co do zapisów § 14, zasugerował jednak konieczność wprowadzenia zapisu 

dotyczącego częstotliwości opróżniania zbiorników bezodpływowych, z uwagi na wymóg 

ustawowy. W związku z tym projekt uchwały zostaje poszerzony o zapis w ust. 5, poprzez 

dodanie pkt 19) w brzmieniu: częstotliwość opróżniania zbiorników bezodpływowych (szamb) 

nie może być mniejsza niż raz na dwa miesiące. Ustalenie częstszego opróżniania jest 

bezsensowne, ponieważ zakres pojemności szamb w Dęblinie jest zróżnicowany. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny K. Karbowski – zapytał o odbiór popiołów po 30 kwietnia, ponieważ do tego czasu 

ludzie palą w piecach. 

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK – odpowiedziała, że problem był zgłaszany przez 

mieszkańców, w związku z tym rozważana jest możliwość wprowadzenia również w maju 

(w pierwszą środę miesiąca) dodatkowego wywozu. Sprawa nie została jeszcze do końca 

uzgodniona. Poza sezonem grzewczym można popiół wrzucać do odpadów zmieszanych, jednak 

ze względu na procedury i technologię oraz ze względu na warunki pracy zatrudnionych 

pracowników, Zakład Usług Komunalnych w Puławach bardzo prosił o utrzymanie selektywnej 

zbiórkę popiołów, gdyż popioły zmieszane razem z innymi odpadami powodują dużą awaryjność 
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urządzeń i uciążliwość dla pracowników. Poza tym koszt przyjęcia odpadów zmieszanych jest 

wyższy niż przyjęcia popiołów. 

Radny H. Wiejak – zasugerował zabieranie zużytych opon spod śmietników, mimo ich zbiórki 

w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VIII/49/2015 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.pkt 9. 

Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla radnego Jerzego Sobiecha – oczyszczenie ścieżki rowerowej do cmentarza parafialnego – 

zgłosimy problem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad lub oczyścimy w ramach 

prac interwencyjnych; 

 dla radnego Damiana Skóry: 

 oznakowanie poziome przejść dla pieszych na ul. Kowalskiego – zadanie utrzymania dróg 

gminnych wraz z ich poziomym i pionowym oznakowaniem zostało w całości przekazane 

w ramach porozumienia wykonawczego Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

Spółka z o.o. w Dęblinie, Miasto ponagli MZGK. Wnioski dotyczące utrzymania dróg 

gminnych powinny być bezpośrednio kierowane do MZGK, co przyspieszy ich realizację. 

Dopiero gdyby nie zostały zrealizowane należy powiadomić Burmistrza Miasta; 

 środki finansowe dla Klubu Sportowego Czarni Dęblin zabezpieczone wcześniej na inkaso 

od opłaty targowej – na sesji nadzwyczajnej w dniu 31.03.2015 r. Rada Miasta uchyliła 

uchwałę dotyczącą inkasa od opłaty targowej dla Klubu Sportowego Czarni Dęblin. 

Inkaso za dwa pozostałe miesiące, czyli za miesiące maj i czerwiec, wynoszące  

ok. 20 000 zł, które Klub miał otrzymywać, będą wykorzystane na udzielenie dotacji dla 

tego Klubu. Planujemy ogłosić drugi konkurs ofert na realizację zadań publicznych 

o charakterze pożytku publicznego specjalnie dla KS Czarni, w celu umożliwienia 

zakończenia rozgrywek (wynagrodzenie trenerów i wyjazdy na zawody). W tej chwili nie 

ma władz Klubu, więc nie ma kto podpisać oferty konkursowej. Jeśli zostanie powołany 

Kurator dla KS Czarni, będzie można przekazać środki na te cele. Środki z konkursu 

można będzie przekazać w ciągu 21 dni. 

Miasto pomaga Klubowi poprzez zatrudnienie 6 trenerów na umowy zlecenie, które są już 

realizowane. 

 dla radnej Krystyny Mikusek – gwarancja zatrudnienia pracowników likwidowanej Szkoły 

Podstawowej w Stawach – będzie praca dla 4 nauczycieli, w tym również dla osoby będącej 

na ½ etatu. Praca dla dwóch pracowników administracji też będzie zagwarantowana. 

W sprawie pracy dla sekretarki są prowadzone rozmowy, druga z osób pozostałby na swoim 

stanowisku by nadal opiekować się kotłownią.  

 dla radnych H. Wiejaka: 

 utrzymanie czystości na działkach przy ul. Stężyckiej – pisma w części są wysyłane 

do właścicieli działek przy drodze. Miasto musi udowodnić, że właściciel zanieczyszcza 

teren, ale często nieruchomości są nieogrodzone, więc śmieci są podrzucane. Kwestia 

wysokiej trawy jest do zrealizowania; 

 odnośnie studni awaryjnej ujęcia Wiślana – radny złożył wniosek na piśmie i chce uzyskać 

pisemną odpowiedź; 

 koncepcja przebiegu drogi 801 – Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem 

Komunalnym A. Zwierzchowska – odpowiedziała, iż Zarząd Dróg Wojewódzkich zlecił 

opracowanie koncepcji optymalnego wariantu przebiegu drogi w terminie do końca 
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czerwca br., jak również uzyskanie decyzji środowiskowej na przedłożoną optymalną 

koncepcję. Po opracowaniu koncepcji, Burmistrz sugeruje zaproszenie Dyrektora Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, żeby przybliżył temat Radzie i przedstawił dalsze warianty oraz 

kolejność działania i wykonywania zadań; 

 chodnik przy ul. Tysiąclecia za Zespołem Szkół nr 3 przy torze łukowskim – jest to droga 

powiatowa, jeśli powiat zechce kończyć inwestycję budowy tego chodnika, to Miasto 

będzie występować o realizację tego zadania; 

 zakrzaczenia przy ul. Tysiąclecia przy torze w stronę Rycic – jest to droga powiatowa, 

obecnie są usuwane zakrzaczenia. Jeśli zadanie nie będzie wykonane dokładnie, to Miasto 

wystąpi z wnioskiem o poprawę.    

 dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

 likwidacja dzikich wysypisk przy cmentarzu wojennym – wysypiska były usuwane przez 

pracowników interwencyjnych, teren zostanie sprawdzony przed uroczystościami 

majowymi; 

 oczyszczenie koryta rzeki Irenki – Sekretarz Miasta odpowiedział, iż konserwacja rowu 

należy do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Lublinie Oddział 

w Rykach. Miasto Dęblin sprawę rzeczki monituje cały czas, chociażby z uwagi 

na zagrożenie powodziowe. Zablokowane kratki były zgłoszone do władz wojskowych 

i Wojewódzkiego Zarządu Urządzeń Wodnych; 

 spowodowanie wprowadzenia przepisów, które mogłyby zapobiec naklejaniu ogłoszeń 

na ogłoszenia na tablicach ogłoszeń – nie można wprowadzić zakazu. Natomiast 

na tablicach użyteczności publicznej należących do Miasta można wprowadzić opłatę, 

ale trudno ją będzie wyegzekwować; 

 tablice ogłoszeń na osiedlach – do tej pory tablice na osiedlach były montowane 

z inicjatywy zarządów osiedli, natomiast tablica z szybą kosztuje 3 000 zł i może zostać 

szybko zniszczona; 

 słup oświetleniowy na ul. Bankowej – słup w tym miejscu jest niezbędny, czasu wymaga 

kwestia zamontowania; 

 przywrócenie placu zabaw przy ul. Bankowej – będzie objazd wszystkich placów zabaw 

według harmonogramu; 

 niesprawny maszt na cmentarzu komunalnym – na uroczystości 3 Maja nie było 

wywieszanej flagi na cmentarzu, tylko składano wieńce; 

 zaniżone pokrywy studzienek na ul. Spacerowej, Kockiej i Lipowej – pokrywy studzienek 

na ul. Pułaskiego zostały zaasfaltowane i będą w ramach usterek odblokowane przez 

wykonawcę; 

 lustracja znaków drogowych – jest za to odpowiedzialny Miejski Zakład Gospodarki 

Komunalnej. Sprawa będzie monitorowana; 

 brak bariery amortyzacyjnej przy zjeździe do Miejskiego Domu Kultury – zamontowanie 

bariery wiąże się ze sporymi kosztami, teren jest utwardzony i jest możliwość hamowania, 

natomiast w zimie trzeba dbać o bezpieczną nawierzchnię. Teren będzie przygotowywany 

pod przystań wodną.  

 dla radnego Sławomira Chomżyńskiego – plac zabaw w konkursie Nivea – do wygrania jest 

po 20 placów w dwóch turach. Miasto Dęblin jest na drugim miejscu w powiecie. Akcja była 

za słabo rozpropagowana w szkołach, więc w tej edycji nie uda się pozyskać środków 

w wysokości 45 000 zł na plac zabaw. W ogólnej klasyfikacji jesteśmy obecnie na 207 

pozycji. Następnym razem lepiej się przygotujemy. 

 dla radnego Andrzeja Banasia: 

 aktualizacja Statutu Miasta Dęblin – zajmiemy się sprawą jak najbardziej z uwagi 

na zmiany w przepisach, ponieważ statut jest potrzebny do prawidłowej realizacji zadań 

gminy; 
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 zinwentaryzowanie odcinka sieci wodociągowej w ulicy Krasickiego, wykonanej przez 

wojsko – Zastępca Naczelnika Wydziału GMK - A. Zwierzchowska – odpowiedziała, 

iż Miasto lub Spółka MZGK może przejąć sieć według ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu 

w wodę i odprowadzaniu ścieków, czyli na wniosek właściciela albo w drodze darowizny 

na podstawie kodeksu cywilnego. Właścicielem tej sieci jest Rejonowy Zarząd 

Infrastruktury w Lublinie, który uważa, że przekazanie może nastąpić tylko odpłatnie. 

Mając na uwadze stan techniczny sieci, korzystniejsze byłoby ujęcie w przyszłorocznym 

budżecie wykonania dokumentacji i wybudowanie dość krótkiego odcinka nowej sieci. 

Wodę z wojskowej sieci sprzedaje MZGK, na podstawie umowy, ale bez przekazania; 

 remonty cząstkowe dróg – Zastępca Naczelnika Wydziału GMK - A. Zwierzchowska – 

odpowiedziała, iż umowa została podpisana, więc realizacja zależy od warunków 

pogodowych. Do 24 maja br. musi nastąpić przekazanie placu budowy, natomiast 

ostateczny termin wykonania remontu to 12 czerwiec. Aby można było wykonać prace 

musi być temperatura powyżej 20 stopni C. Prace zlecono firmie dotychczas wykonującej 

te roboty za kwotę 22,50 zł za m
2
. Walec spowodowałby uszkodzenie niezniszczonej 

nawierzchni.  

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Rycice - S. Ruska – Zastępca Naczelnika Wydziału 

GMK - A. Zwierzchowska – odpowiedziała, iż jest uzgodniony przedmiot robót, nadzór nad 

realizacją będzie prowadził Inspektor Nadzoru - Kazimierz Pyra na podstawie umowy 

zlecenia. Firma wykonawcza jest z województwa kujawsko-pomorskiego. Wgląd 

do przedmiotu robót u pani M. Sterkowicz w Wydziale Gospodarki Mieniem Komunalnym 

Urzędu Miasta. 

 dla radnego Witolda Zamojskiego – usunięcie gałęzi z rogu ul. Lipowej i Tysiąclecia oraz 

oznakowanie odblaskowe słupów energetycznych na ścieżce rowerowej przy tych ulicach – 

zwrócimy się do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 dla radnego Waldemara Chochowskiego – aktualna sytuacja PCK na terenie Dęblina – 

Barbara Bochyńska będąca dotąd Prezesem PCK w Dęblinie – odpowiedziała, 

że 24.03.2015 r. uchwałą Zarządu Lubelskiego Okręgu Polskiego Czerwonego Krzyża 

nastąpiła zmiana siedziby Oddziału Rejonowego PCK w Dęblinie. Z dniem 01.05.2015 r. 

siedziba Oddziału Rejonowego zostanie przeniesiona z Dęblina do Ryk. Biuro Oddziału 

Rejonowego PCK będzie w Rykach, natomiast dotychczasowe Biuro w Dęblinie będzie 

przekształcone w filię Oddziału, gdzie raz w tygodniu pracownik biura będzie miał dyżur. 

Zmiany wynikają z zamiaru Ryk co do rozpoczęcia działalności w zakresie usług 

opiekuńczych na terenie swojego miasta, co będzie generowało środki.  

Próbowano sposobów naprawczych w Dęblinie, np. w ciągu dwóch miesięcy co poniedziałek 

Biuro było otwarte dla mieszkańców, ale nie było zainteresowanych pomocą. 

Radny A. Banaś – zapytał, czy była możliwość odwołania od tej uchwały. Uważa, że sprawa 

powinna być od razu przekazana Radzie Miasta oraz przekazane w tej sprawie wyraźne 

niezadowolenie. Zapytał, czy środki będą dotowane przez Województwo.  

Barbara Bochyńska – wyjaśniła, iż nie jest to likwidacja tylko przekształcenie. Środki będą 

dotowane przez samorząd Ryk, który będzie również zabezpieczał miejsca pracy i lokal oraz 

jego wyposażenie. Lubelski Zarząd Okręgowy jest władny do zarządzania według statutu 

PCK, który określa zasady tworzenia i likwidacji Biur Oddziałów Rejonowych. 

Radny H. Wiejak – jest zdania, że informacja o przekształceniu na pewno była wcześniej, 

dlatego jest niezadowolony, że nie przekazano jej Radzie Miasta. Radny zaproponowałby 

wtedy zaproszenie Dyrektora Zarządu Lubelskiego Okręgu PCK, aby wynegocjować 

pozostawienie Oddziału w Dęblinie, ze względu na rozległy teren i ilość mieszkańców. 

Opowiedział się za tym, aby jeszcze podjąć jakieś działania 

B. Bochyńska – odnośnie finansowania PCK zapewniła, iż właśnie dlatego, że Dęblin nie 

generował żadnych zysków, nie mógł utrzymać tej działalności. Natomiast zobowiązanie 

prowadzenia usług dotowanych przez samorząd na terenie Ryk spowodowało możliwość 
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zatrudnienia pracowników. Przypomniała, że w Dęblinie był zatrudniony pracownik 

w Oddziale PCK z zasobów uzbieranych przez pana Jerzego Kurka, który był kierownikiem 

placówki. To placówki terenowe płacą na utrzymanie Zarządu w Lublinie, a nie odwrotnie. 

Burmistrz Miasta – informacja dotycząca Polskiego Czerwonego Krzyża była szeroko 

analizowana, PCK faktycznie już dawno w Dęblinie nie funkcjonował. Obecnie jest szansa, 

że będzie pracownik, który będzie komórką komunikacyjną między Województwem 

a Miastem. Natomiast jeżeli do Dyrektora mamy z jakimiś planami wychodzić, to musimy 

wskazać źródła finansowania i wskazać siedzibę dla PCK. Dyrektora PCK zaprosimy, może 

wyjaśni nam zasady działania Polskiego Czerwonego Krzyża, może będzie widział jeszcze 

jakieś możliwości. 

B. Bochyńska – dodała, że w wyniku wieloletnich działań, w Dęblinie zostanie Filia. Gdyby 

Zarząd w Lublinie podjął rygorystyczne kroki, to nie byłoby nawet dyżuru. 

Sekretarz Miasta Dęblin - Michał Dziubka udzielił odpowiedzi: 

 dla radnego W. Chochowskiego: 

 publikowanie informacji z sesji na głównej stronie internetowej Miasta, a nie w Biuletynie 

Informacji Publicznej – zgodnie z wymogami ustawowymi takie informacje muszą być 

w BIP, ale wniosek przyjmuje do realizacji, więc będą też na stronie głównej; 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi: 

 dla radnego W. Chochowskiego: 

 przejazd kolejowy na ul. Towarowej – w lutym br. miało miejsce spotkanie w terenie 

z udziałem przedstawicieli 41. Bazy Lotnictwa Szkolnego w Dęblinie i Rejonowego 

Zarządu Infrastruktury w Lublinie.  

Radny W. Chochowski wyjaśnił, że chodzi o przejazd należący do PKP PLK w sprawie 

którego w ubiegłym roku odbyło się spotkanie, na którym padła ze strony kolei obietnica 

naprawy przejazdu.  

Burmistrz Miasta – poinformowała, że zgodnie ze sporządzonym wtedy protokołem 

Miasto wystąpi o przyspieszenie realizacji. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Rycice - S. Ruska: 

 chodnik przy ulicy Starej robiony etapami – w tegorocznym budżecie nie ma kolejnego 

etapu budowy tego chodnika. Pomyślimy o tym tworząc budżet przyszłoroczny. Trzeba 

zachować kolejność działań, aby nie niszczyć chodnika, dlatego po budowie wodociągu 

trzeba wybudować jeszcze kanalizację; 

 termin zamiatania ulic – zadanie zleca Zarząd Dróg Wojewódzkich, więc jest utrudniony 

kontakt z wykonawcą. Nawiążemy kontakt i pozyskamy plan pracy; 

 zadołowana studzienka przy ul. Nowej – sprawę zgłosimy do Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Dęblinie, który ma powierzone utrzymanie tego typu 

infrastruktury.  

Zastępca Naczelnika Wydziału GMK - A. Zwierzchowska udzieliła odpowiedzi: 

 dla radnego W. Warenicy: 

 sprawa przewracającego się płotu betonowego – problem z ogrodzeniem został zgłoszony 

do Prezesa Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej, który zobowiązał do jego 

zabezpieczenia; 

 oczyszczenie przykrawężnikowej części jezdni – sprawa została przekazana, padło 

zobowiązanie, że prace będą wykonane ręcznie. 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi: 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Lotnisko – Piotra Badaja: 

 szybka jazda na ul. Ścibiora – na ulicy są dwa spowalniacze. Jeżeli one nie spełniają 

swojej funkcji, pozostaje tylko skierowanie sprawy na policję; 
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 problem parkowania przez studentów na ul. Ścibiora – problem dotyczy terenu całego 

miasta. Rozwiązanie może nastąpić poprzez wspólne działanie z Wyższą Szkołą Oficerską 

Sił Powietrznych. WSOSP czyści swój teren na poszerzenie parkingów; 

 meszki i komary – w maju będzie pierwszy oprysk. Nie jest to mały koszt, więc drugi jeśli 

będzie konieczny, przeprowadzimy w sierpniu. 

 dla radnego H. Wiejaka – nadzór przy odbiorze robót – zwrócimy na to uwagę. 

 

Przewodniczący zadał pytanie czy wszyscy uzyskali odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Radny D. Skóra: 

 zgłosił sprostowanie, bo zgłaszał wniosek o wymalowanie pasów na ul. Kowalskiego, 

ale dzisiaj rozszerzył wniosek o wymalowanie pasów na całym osiedlu Lotnisko; 

 poprosił o weryfikację umów z trenerami, bo oni w tej chwili nie trenują. 

Burmistrz – odpowiedziała, że trenerzy są na etapie poszukiwania młodzieży. Jeśli nie uda się 

im znaleźć chętnych, to środki zostaną przeznaczone na sprzęt sportowy. Musimy indywidualnie 

rozmawiać z tymi trenerami. 

 

Radny A. Banaś – odnośnie odpowiedzi na temat sieci wodociągowej w osiedlu Masów poprosił 

o odpowiedź na piśmie poszerzoną o szacunkowy koszt realizacji nowego odcinka wraz 

z informacją wskazującą właściwy podmiot, do którego można występować w razie awarii. 

 

Radny Karbowski – zgłosił dodatkowe wyjaśnienia w sprawie wniosku o przywrócenie placu 

zabaw przy ul. Bankowej, ponieważ uważa, że komisja objazdowa niczego nie ustali, skoro plac 

zabaw nie istnieje. 

Dodatkowo wnioskował o odtworzenie w Dęblinie Oddziału PCK. 

 

Następnie Burmistrz Miasta udzieliła odpowiedzi dla pani Barbary Jakubik:    

Wyjaśniła, że aktualizacja ewidencji gruntów i budynków miasta Dęblin należy do Starosty 

Powiatowego w Rykach i jest ona bardzo drogim przedsięwzięciem. Nanoszenie zmian 

w ewidencji następuje zwykle poprzez decyzje podziałowe, natomiast aktualizacja sięgnęłaby 

wstecz i objęłaby budynki istniejące od 30 lat, które nie zostały od razu naniesione, ponieważ 

według starych przepisów sam fakt wybudowania budynku na gruntach rolnych nie powodował 

obowiązku zmiany klasyfikacji gruntów. Nowe podziały dokonywane w oparciu o aktualne 

przepisy wręcz zobowiązują geodetów do natychmiastowych zmian po dokonaniu podziału 

gruntu. Każdy obywatel, który wybuduje budynek po zmianie klasyfikacji jest objęty wyższym 

podatkiem. 

Nierówność społeczna wynika z braku regulacji w przepisach. Inną kwestią jest, jeśli 

klasyfikacja nie następuje szybko lub nie traktuje równo mieszkańców i temu możemy 

się przyjrzeć, bo to jest możliwe do zrealizowania na etapie kontroli lub aktualizacji danych 

w ewidencji. 

Burmistrz może wystąpić do Starosty z pismem o rozpoczęcie działań. Musi być szacunek, 

czy planowane wpływy z podatków od nieruchomości zrównoważą koszty aktualizacji.  

Miasto Dęblin przeznacza swoje wolne środki na inwestycje w mieście, aby wykorzystać środki 

z zewnątrz, dlatego nie przeznacza ich na prace aktualizacyjne. Ewidencja z 2005 r. nie jest 

jeszcze taka stara. Burmistrz stoi przed decyzją co jest ważniejsze. 

Przy rozpoczęciu procedury trzeba się uzbroić w cierpliwość, bo najpierw trzeba określić wagę 

i cenę przedsięwzięcia.  

Burmistrz Miasta Dęblin obiecała wystąpić w pismem do Starosty, aby zorientować się 

szacunkowo w kosztach. Na pewno spróbuje do tej procedury przystąpić. Nie wszystkie budynki 

są naniesione. Wydział finansowy tylko na podstawie ewidencji gruntów i budynków może 
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naliczać podatek, ponieważ nie ma uprawnień kontrolnych w tym zakresie, chyba że nastąpi 

konkretne zgłoszenie w celu opomiarowania. Nie mogą być obywatele równi i równiejsi. 

Odnośnie udzielonej pani odpowiedzi z Urzędu Miasta Dęblin zaszła pomyłka, lapsus 

słowny, brakuje słowa „nie”. 

Pani Barbara Jakubik – zaproponowała weryfikację, ponieważ od 2004 r. Burmistrz Miasta 

Dęblin wydał 500 decyzji administracyjnych podziału nieruchomości, a Starostwo przyjęło 

dokumentację bez zmiany klasyfikacji gruntów, więc uważa, że tu jest problem i trzeba 

to zmienić. 

 

Radny A. Banaś – jako pracownik Starostwa Powiatowego w Rykach przedstawił pisemne 

stanowisko Starostwa, z którym wcześniej została zapoznana Pani Barbara Jakubik w udzielonej 

jej odpowiedzi. 

Modernizacja ewidencji gruntów i budynków była przeprowadzona dla całego miasta na zlecenie 

Starostwa Powiatowego. Cała procedura rozpoczęta była w 2002 r. i zakończona w 2005 r. 

Informację o prowadzeniu modernizacji przekazano do publicznej wiadomości i wyłożono 

do wglądu dla zainteresowanych osób projekt opisowo-kartograficzny w 2005 r., kiedy 

praktycznie te rzeczy modernizacyjne zostały wykonane. Modernizacja dotyczyła również 

założenia ewidencji budynków i lokali. Operat z projektem podziału na podstawie prawomocnej 

decyzji zatwierdzającej, wydanej przez Burmistrza Miasta Dęblina, podlega ujawnieniu 

w operacie ewidencji gruntów i budynków, ale tylko w odniesieniu do podziału danej działki. 

Natomiast jeśli chodzi o zmianę użytku z R na B, to zmiana użytku działki już wydzielonej pod 

budownictwo jednorodzinne z R na B powinna nastąpić z chwilą faktycznej zmiany użytkowania 

na gruncie, która jest potwierdzona odpowiednią dokumentacją, noszącą nazwę inwentaryzacji 

powykonawczej dla tego obiektu budowlanego. Mimo że działki w planie są przeznaczane pod 

inny cel niż rolny, to zmiany użytku można dokonać jedynie na wniosek właściciela dopiero 

po faktycznej zmianie użytkowania wraz z dołączonym operatem, wykonanym przez 

uprawnionego geodetę. Właściciele lub użytkownicy zgłaszają właściwemu Staroście zmiany 

danych objętych ewidencją gruntów i budynków w terminie 30 dni licząc od dnia powstania 

zmian. Obowiązek ten nie dotyczy zmian, które wynikają z aktów normatywnych, czyli 

prawomocnych orzeczeń sądowych, decyzji administracyjnych czy aktów notarialnych. Obecnie 

na bieżąco podczas prac geodezyjnych zlecanych przez właściciela i wykonywanych na jego 

działce aktualizowane są użytki, ale zgodnie ze stanem faktycznym na gruncie, a nie zapisami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, to znaczy, że jeżeli teren jest 

przeznaczony pod budownictwo jednorodzinne, czy pod usługi lub handel, to jeżeli ktoś ma 

w ewidencji gruntów działkę z użytkiem rolnym, typu R5 czy R6, to automatycznie ten teren nie 

zmienia się na B. 

Obecnie Starostwo w Rykach zadeklarowało swój udział w projekcie e-geodezja – cyfrowy zasób 

geodezyjny Województwa Lubelskiego, dla którego planuje zakończyć modernizację dla gmin 

Stężyca, Kłoczew, Nowodwór i Ułęż. Pozostanie jeszcze zakończenie modernizacji dla Gminy 

Ryki, tak więc przez okres realizacji projektu Starostwo musi we własnym zakresie zabezpieczyć 

środki na wkład własny do realizacji ww. projektu.  Jeżeli chodzi o cyfryzację ewidencji gruntów 

na terenie miasta Dęblina, została już wykonana, więc w pierwszej kolejności są realizowane 

sprawy związane z modernizacją i cyfryzacją ewidencji dla gmin, które jej nie posiadają. 

Zgodnie z przepisami Starosta Rycki wykonał modernizację ewidencję gruntów i budynków 

dla miasta Dęblina, a to że przez okres 10 lat wybudowane zostały nowe budynki w ramach 

zabudowy jednorodzinnej i nie zostały ujawnione w ewidencji gruntów i budynków nie jest winą 

ani Starosty ani Burmistrza tylko właścicieli, czyli mieszkańców Dęblina, którzy nie dopełnili 

swoich obowiązków i po zakończeniu prac związanych z budową nie zlecili inwentaryzacji 

powykonawczych, a następnie nie zgłosili tych zmian. 

Operat ewidencji gruntów i budynków dla miasta Dęblina, jak i pozostałych jednostek 

ewidencyjnych jest aktualizowany na bieżąco, w oparciu o wpływające do Starostwa dokumenty. 
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Wprowadzane są zmiany do ewidencji i przekazywane przez sekretariat do Urzędu Miasta 

i radny nie spotkał się, aby jakieś sprawy leżały. W Urzędzie Miasta te sprawy są natychmiast 

wprowadzane w życie poprzez aktualizację wysokości podatków. 

Starostwo nie jest w stanie podać powierzchni gruntów rolnych RŁ, PS i innych 

zabudowanych na roli BR, które powinny być wykazane jako grunty budowlane. Jest to 

niemożliwe do realizacji. Kompleksowa aktualizacja ewidencji gruntów i budynków dla miasta 

Dęblina zostanie przeprowadzona w miarę posiadania przez Starostwo odpowiednich środków 

na ten cel, uwzględniając zakończenie modernizacji dla wszystkich obrębów z terenu Powiatu 

Ryckiego. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – udzielił odpowiedzi dla radnego K. Karbowskiego – zgodnie 

ze statutem informacja o sesji jest wywieszana przez przewodniczących zarządów osiedli 

(być może brakuje tablic w niektórych osiedlach) i jest podawana na stronie internetowej Miasta. 

Będzie wywieszana na tablicach Miasta, na pewno nie będzie wywieszana na drzewach. 

 

Ad. pkt 10. 

Zatwierdzenie protokołów VI i VII (I nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołów z VI i VII sesji Rady Miasta 

przystąpiono do ich zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 głosów 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła protokoły z VI i VII (I nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 11. 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar 

Chochowski zamknął VIII sesję. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 

 


